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CONSELL DE BARRI DE PROSPERITAT  - RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I 
ACORDS 

Data: 21/06/2024 Hora: 18.00  

Lloc: Presencial Escola Mercè Rodoreda  

 

Persones assistents 

Composició de la taula: 
 

Presidència:  Dídac Ramírez Conseller de Barri. 
Conseller Tècnic: David Martínez Herrera 
Gerent: Gabriel José Duarte 
Tècnic de barri: Patricia Martos  
 
 

Assistents al consell: 
 

Representants d’Entitats/Associacions:  
AA de Prosperitat 
Consellers o conselleres o altres representants polítics:  
- Antonio Cabrera (PSC) 

- Neus Ros (PP) 

- Montserrat Cuspinera (Esquerra Republicana)  

- Lorena Checa (Junts per Catalunya) 

- Carles Benito ( Barcelona en Comú) 

 
Tècnics o tècniques  municipals: Isabel Santaularia. 
 
Veïnes i veïns: 20 

 
Assistència total en el moment de màxima afluència:    
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Ordre del dia 

1. Renovacions de la vicepresidència i de la comissió de seguiment  
2. Actualització d'Obres: 
3. Presentació del Pla d’esports per part de la AAVV de la Prosperitat 
4. Preguntes i torn obert de paraules 
 
 

Síntesi  
 

1. Renovació de la vicepresidència i de la comissió de seguiment 
Es van aprovar les candidatures per a la vicepresidència i la comissió de seguiment. 
Candidats: Santi de Pedro (Vicepresidència ) i Meritxell López (Comissió de Seguiment) 

 
2. Actualització d'Obres: 
S’actualitza informació sobre les actuacions previstes en el barri de la Prosperitat. 
• La reurbanització de Flor de Neu es centrarà en revisar el clavegueram i es realitzarà 

en dues fases (de Moli a Palamós i de Palamós a Meridiana). Inici previst de les 
actuacions al desembre 2024 /gener 2025  

• S’intervindrà en una petita part del c/ Molí més una remodelació dels entorns del 
Instituts Escola Molí i Baixos de Torre Julia (Projecte de Pla de Barris) amb l’objectiu 
principal de millorar de l’espai públic d’aquesta zona nord del barri. Les actuacions 
estan previstes per els  finals del 2024/principis del 2025.  

• Sobre el Projecte "Ideal Flor": avança bé i amb finançament assegurat.  

 
3. Presentació del Pla d’esports  

L’objectiu del Pla és fer una diagnosis de la realitat esportiva del barri. Surt d’una de les 
comissions de treball i la conclusió que treuen es que:  manquen espais esportius al barri de la 
Prosperitat.  

Es fan diverses propostes:  

• Optimitzar els espais que tenim. 
• Instal·lar a les places material urbà per esport de baix impacte (calestenia) 
• Millora dels espais de les escoles destinats a fer esport. 
• Fomentar altres esports, reduir els preus de Can Drago. 
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Els veïns demanen una reunió per parlar sobre aquestes propostes. 

En relació a la presentació del Pla d’esports es respon que:  

Els hagués agradat que el Pla d’esports l’haguessin enviat abans. 

S’explica que per part de l’equip de govern s’està treballant sobre aquest tema. Com exemple 
s’està  fent una feina per  identificar els punts on es practica esport (tot i no ser un espai 
específic  per fer-ho.) La idea es explorar les possibilitats que ens ofereix l’espai públic.  

4. Torn intervencions: 

Preguntes  i torn obert de paraules  

Els veïns i les veïnes fan les següents preguntes, comentaris o expressen les següents 
queixes o peticions, que es remetran als departaments municipals corresponents 

Preguntes/Comentaris Respostes 

Obres i manteniment espai públic 

Pregunten sobre la re-urbanització de Flor de 
Neu, si abastarà tot el carrer o només trams 
específics. 

Es farà en dos fases: de Moli a Palamós i de 
Palamós a Meridiana 

 

Volen saber que es farà exactament al solar 
del Institut Escola Moli ja es terreny esportiu. 
Pregunten si  no es pot recuperar el tema de 
la piscina. 

No hi ha un projecte de piscina però no es vol 
canviar la qualificació del sol per no perdre 
sol esportiu.  

Un altre veí vol saber quins els criteris de 
perquè hi hagi o no una piscina. També es 
comenta la manca de poliesportiu i piscina a 
la Trinitat Nova.  

 

No tenen ara mateix tots els criteris per 
respondre’l. 

Malauradament no es pot tenir una piscina 
per barri.  

Es vol millorar el projecte que hi havia per 
garantir una bona solució pel barri de la 
Trinitat Nova. 

Obres i manteniment equipaments/ locals d’entitats 
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Des de l’AAVV es pregunta quan es trauran 
el barracots del Casal de Joves? 

El conflicte amb l’empresa ja s’ha resol per 
tant es imminent que es retirin. 

 

Des de l’AAVV Es demana que els horts no 
es quedin oberts . Pregunten sobre si es 
traurà la llosa. 

La llosa és el següent pas i l’hort no es 
quedarà obert. 

 

Des de l’AAVV Quan es trauran les tanques 
del Casal de Joves? 

Estan trigant molts els darrers retocs, ho 
sabem i farem el possible perquè acabin quan 
abans millor.  

 

Esports  

-Un veí pregunta sobre les diferents opcions 
de concurs o gestió dels equipaments 
esportius. S’explica les diverses opcions 
disponibles. 

 

S’expliquen  les diverses opcions disponibles: 
gestió cívica, etc. 

Un veí comenta que es usuari de la Piscina de 
Can Dragó i que hi ha molt gent. També es 
comenta que els preus dels abonaments 
d’aquesta piscina no son accessibles per 
molts dels veïns ja que no s’ho podem 
permetre 

 

 

  

Temes generals   

Una veí fa queixa sobre perquè la ciutadania 
ha de pagar el soterrament del cables 

 

Un altre veí comenta que percep que hi ha un 
increment de locals que es converteixen el 
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habitatges. 

També es comenta que s’ha detecta un 
augment de pisos turístic al barri.   

 

Avui mateix l’Ajuntament ha aprovat una 
llei per prohibir-los a partir del 2028.  

Un veí  vol comentar que perquè no es 
soterren  els cables de les telefòniques? Si es 
posa una caixa a la façana aniden els coloms. 
Tenen carta lliure??? 

 

Es respon que la gent te la llibertat de 
contractar i posar  fibra òptica. Un altre tema 
es la quantitat de coloms que hi han i que 
certes conductes afavoreixen que hi ha hagin 
encara més.  

 

Pregunten si existeix un equip que 
vigila/controla el que es fa als locals o a les 
façanes. 

Es respon que no existeix un equip per fer 
aquesta feina. Si hi ha llicència d’obres  va el 
tècnic però molts cops es fan inspeccions 
perquè arriba una denuncia per part d’algú. 
Es fa de forma reactiva. 

 

Un veí comenta que s’han apropiat d’un 
terreny suposadament municipal. S’està fent 
una edificació allà 

 

 

Es pregunta quina es la postura del Govern 
en quant a la unificació dels metros de les 
Trinitats. Comenta que no els van veure el dia 
de la cadena humana 

 

Es respon que era el dia de reflexió abans de 
les eleccions. I sobre aquest tema,  que com a 
equip de govern, ho haurien de consultar.  
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